

ORDERS OF REFERENCE

Thursday, April 18, 1985

ORDERED,—That the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs be empowered to consider the circumstances leading up to the support package offered to the Canadian Commercial Bank as approved in Bill C-37, the Canadian Commercial Bank Financial Assistance Act as passed by the House on March 29, 1985; and

That the Committee submit its findings to the House no later than May 31, 1985.

Tuesday, May 28, 1985

ORDERED,—That the deadline for submitting the report to the House of the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs, respecting the circumstances leading up to the support package offered to the Canadian Commercial Bank, be extended to Friday, June 14, 1985.

ATTEST

pour Le Greffier de la Chambre des communes

MICHAEL B. KIRBY

for The Clerk of the House of Commons

ORDRES DE RENVOI

Le jeudi 18 avril 1985

IL EST ORDONNÉ,—Que le Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques soit autorisé à examiner les circonstances qui ont débouché sur les mesures de soutien offertes à la Banque Commerciale du Canada et approuvées dans le projet de loi C-37, Loi prévoyant une aide financière à la Banque Commerciale du Canada, adopté par la Chambre le 29 mars 1985; et

Que le Comité soumette ses constatations à la Chambre au plus tard le 31 mai 1985.

Le mardi 28 mai 1985

IL EST ORDONNÉ,—Que le délai de la présentation du rapport à la Chambre du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques, concernant les circonstances qui ont débouché sur les mesures de soutien offertes à la Banque Commerciale du Canada, soit reporté au vendredi 14 juin 1985.

ATTESTÉ